
Protokół 
XXX Sesji Rady Gminy Kleszczewo 

z dnia 16 maja 2017r. 
 

 
Posiedzenie  rozpoczął o godzinie 9:00 Przewodniczący Rady Gminy Pan Henryk 

Lesiński, który stwierdził, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum. 
W sesji udział wzięli radni: 
Regina Batycka 
Marek Borowczyk 
Jarosław Bytniewski 
Tadeusz Lammel 
Henryk Lesiński 
Marek Maciejewski 
Tomasz Maćkowiak 
Donata Michałowska 
Jan Rajchelt 
Łukasz Szymczak 
Łukasz Wawrzyniak 
a także: 
Bogdan Kemnitz – Wójt Gminy 
Genowefa Przepióra  - Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy  
Mirosława Nowak  - Skarbnik Gminy  
 

Porządek obrad Sesji przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kleszczewo na lata 2017 - 2029. 
3. Zapytania i wolne wnioski. 
4. Zakończenie. 

 
Pan Wójt poinformował, że konieczność zwołania Sesji wynikała z potrzeby 

urealnienia założonej pierwotnie w uchwale w sprawie zmiany WPF kwoty na budowę 
przedszkola samorządowego w Kleszczewie, w związku ze składanymi do Urzędu 
Marszałkowskiego uzupełnieniami do wniosku o dofinansowanie tej inwestycji. Zapisy 
Wieloletniej Prognozy Finansowej nie uwzględniały podatku VAT tj. kosztu 
niekwalifikowanego tej inwestycji, który jednak powinien zostać w niej ujęty. 

Ad. 2 porządku posiedzenia  
 Projekt Uchwały Nr XXX/211/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kleszczewo na lata 2017-2029 przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik 
poinformowała, że do załącznika Nr 1  wprowadzono następujące zmiany:  
- w 2018r. wiersz 2.1 wydatki bieżące zmniejszono o 10.000zł, a zwiększono wydatki 
majątkowe o 10.000zł w wierszu 2.2. W wierszu 11.3.2 zwiększono limit wydatków 
majątkowych o 10.000zł, oraz w wierszu 11.5 zwiększono wydatki majątkowe o 10.000zł.  
- w 2019r. zwiększono wiersz 11.3.2 – limit wydatków majątkowych  o  378.000zł. 

Ponadto, w załączniku nr 2 wykaz przedsięwzięć zwiększono nakłady na „Budowę 
przedszkola samorządowego w Kleszczewie” o 388.000zł, w tym w 2018r. o 10.000zł i w 
2019r. o 378.000zł. 



Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do 
głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 11 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 11 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXX/211/2017 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7 porządku posiedzenia  
 Radni nie zgłosili pytań i wniosków. 
 
Ad. 8 porządku posiedzenia 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Lesiński podziękował 
wszystkim  za przybycie i zamknął obrady sesji o godzinie 09:30. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                    za zgodność z przebiegiem obrad 
 
Magdalena Rakszawska Przewodniczący Rady Gminy 
 
       

           Henryk Lesiński  


